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Voorwoord 

Beste leden, 

 

in deze tweede nieuwsbrief van 2023 past  

het om u te berichten dat het AVN-bestuur 

door het overlijden van voorzitter Leon 

 Widdershoven in januari jongstleden in grote 

verlegenheid is gebracht. Leon was altijd in 

touw voor  Asbestslachtoffers Vereniging 

Nederland, of het nu ging om het behartigen 

van de belangen van slachtoffers bij allerlei 

 organisaties of om heel basale zaken als het 

versturen van uit nodigingen. We zijn dan ook 

genoodzaakt om de veelheid van activi teiten 

die Leon als vanzelfsprekend voor zijn rekening 

nam te inventariseren en te her verdelen onder 

de bestuursleden.

Omdat het aantal bestuursleden te gering werd om de 
inzet voor asbestslachtoffers en hun naasten dan wel 
 na bestaanden voort te zetten, hebben Lillian  Widdershoven 
en ik besloten om tot het bestuur toe te treden. Voor Lillian 
is het een erezaak om de door haar moeder gestarte en 
door broer Leon jarenlang gestuurde missie voort te zetten. 
Voor mij geldt dat ik in mijn werk als manager bij de Sociale 
Verzekeringsbank verantwoordelijk was voor de uitvoering 
van de asbestcompensatieregelingen en ik in de periode 
2016 tot en met 2018 voorzitter van de AVN was. En ik wil 
nu graag als bestuurslid de helpende hand bieden,  

zodat de vereniging haar goede werk rond  lotgenoten   
contact, informatieverstrekking en  belangen behartiging  
kan voortzetten.

We hebben nog werk te verzetten om ervoor te  
zorgen dat alle werkzaamheden rond de AVN weer  
netjes worden belegd en zullen pas na de zomer weer 
 aanvangen met het organiseren van ledenbijeenkomsten. 
Zoals het er nu naar uitziet zullen deze plaatsvinden in 
september en november. Daarmee streven we onze 
 voornaamste doelstelling na, namelijk het met elkaar  
in contact brengen van  asbestgedupeerden.

Onze eerstvolgende samenkomst zal plaatsvinden in 
Utrecht; naar een geschikte locatie gelegen in de directe 
nabijheid van NSstation Utrecht Centraal wordt momen
teel gezocht. We hopen dat we met de keuze voor een 
centrale plaats in het land ook meer lotgenoten uit het 
noorden en oosten van Nederland kunnen verleiden om 

aanwezig te zijn. U verneemt in de 
loop van de zomer nader over deze 
 bijeenkomst. Hopelijk tot dan! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan Verschoor 
Bestuurslid Asbestslachtoffers 
 Vereniging Nederland
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Jaarvergadering met een groot gemis

Door Sven Poels

De middag in de Willem Alexander
zaal, waar op een tafel een kaars en 
een foto van Widdershoven was gezet, 
begon wat later doordat er tevergeefs 
op bestuurslid Lies Cijsouw werd 
 gewacht, die achteraf ziek bleek te zijn. 
Rond kwart voor twee nam  secretaris 
 Romana Jasperse dan toch, ietwat 
onwennig, het openingswoord: ,,Ik  
had niets liever gewild dan dat Leon 
hier vanmiddag zou staan’’, begon  
ze, het verdriet hoorbaar in haar stem. 
,,Zoals iedereen inmiddels al weet 
hebben we op 25 januari afscheid van 
hem genomen. Zijn uitvaart, waar vele 
 aanwezigen waren, liet zien hoe geliefd 
hij was.’’

Vervolgens bedankte Jasperse Jan 
Warning, de directeur van het  Instituut 
Asbestslachtoffers (IAS) die ook 
deze keer weer zijn gezicht liet zien. 
,,Jan bood keer op keer aan dat hij 
 misschien iets voor ons kon betekenen 
als we ergens mee zaten. Dank ook 
aan de NFK (Nederlandse Federatie 
van  Kankerpatiëntenorganisaties, red.), 
die hulp bood met het versturen van de 
mailing aan de leden over het overlijden 
van Leon, en onze tekstschrijver Sven 
Poels die ook op de bres sprong voor 
het secretariaat.’’

Ervaringen uitwisselen 

Nadat Jasperse de mensen van het 
Instituut Slachtoffers  Beroepsziekten 
door Gevaarlijke Stoffen (ISBG)  welkom 
had geheten en penning meester 
 Christien Zonruiter het  financieel jaar
verslag en het verslag van de kascon
trolecommissie voor haar  rekening 
had genomen, werden de ruim  twintig 

 aanwezigen opgedeeld in twee 
 groepen om ervaringen uit te wisselen. 
De groep partners en nabestaanden 
kregen Jasperse als ‘gespreksleidster’ 
(zie onderstaande foto) en de patiënten, 
aangevuld met de medewerkers van 
het IAS en het ISBG, kwamen uit bij 
Zonruiter. Lillian  Widdershoven, de zus 
van Leon, besloot op dat moment te 
vertrekken omdat het allemaal te veel 
voor haar was.

Behoefte om te praten 

Terwijl in het groepje van Zonruiter het 
gemis van Leon werd besproken en er 
vervolgens onder meer werd ingegaan 
op de persoonlijke verhalen en het 
 delen van tips, bleek er bij de partners 
en de nabestaanden veel behoefte om 
te spreken over hun (ex)geliefden. 

Na afloop deed Jasperse verslag: ,,Er 
werd gepraat over de nasleep van een 
overlijden en het onbegrip tijdens het 
rouwproces, waarbij de omgeving vindt 
dat het maar eens over moet zijn.’’ Ook 
tijdens de ziekte is er niet altijd evenveel 
begrip, zo hoorde ze: ,,Mesothelioom 
kun je niet zien aan de buitenkant; 
 mensen zeggen onterecht hoe ‘goed’ 
de patiënt eruitziet. Zulke uitspraken 
doen pijn bij naasten en partners 
die om moeten gaan met hun eigen 
 gevoelens midden in een traject van 
kanker en/of overlijden. Een naaste die 

toeziet hoe ongemakkelijk het leven van 
een geliefde is, maar ook voor hem of 
haar zelf, die vaak wordt overgeslagen.’’

Net als bij de andere ‘praatgroep’ 
merkte ook Jasperse dat er frustratie  
is over het feit dat sommige asbestziek
tes nog altijd niet worden erkend. ,,En 
mesothelioom wel, terwijl de klachten 
hetzelfde zijn. Ook was er boosheid 
bij nabestaanden die buiten de boot 
 vallen, omdat ze niet in de gelegen
heid kwamen om de ziekte van een 
naaste tijdig bij het IAS te melden. Ik 
moest  inbreken in de hoogoplopende 
gesprekken, want anders was de 
pauze aan ze voorbijgaan. Het laat zien 
dat er veel emotie komt kijken bij een 
 asbestziekte en de nasleep daarvan.’’

Vreemde gewaarwording 

Nadat er in het tweede deel van de 
‘praatsessie’ nog zorgen werden geuit 
over de asbestsanering en  handhaving, 
werd het ‘officiële’ gedeelte van de 
 bijeenkomst afgesloten met een ap
plaus voor Jasperse, Zonruiter en 
Poels. Vervolgens was er, zoals altijd, 
ruimte om in de foyer verder de pra
ten onder het genot van een hapje en 
een drankje. Zoals altijd, maar dan 
 zonder de markante  Widdershoven, 
die de afgelopen decennia voor ie
dereen een luisterend oor had. Dat 
het leven ‘gewoon’ doorgaat is niet 
alleen voor  asbestslachtoffers en 
hun  nabestaanden een vreemde 
 gewaarwording, maar nu ook voor  
de  vereniging zelf. 

Het (financieel) jaarverslag van 2022  
is terug te vinden op onze website:  
www.asbestslachtoffer.nl. 

Op vrijdag 17 maart vond in het Groot Handelsgebouw in Rotterdam de eerste ledenbijeenkomst van 

2023 plaats. Deze jaarvergadering was tevens de eerste samenkomst zonder de in januari overleden 

voorzitter Leon Widdershoven, wat voor een surreële sfeer zorgde.

https://asbestslachtoffer.nl/


‘Mijn verhaal kan hoop bieden’

 

Door Sven Poels

Op 15 september 2020 werd er bij Dennis de Roo, toen 
slechts 41 jaar jong, buikvlieskanker geconstateerd in het 
Amphia Ziekenhuis te Breda. De boodschap die hij kreeg 
was bikkelhard en staat in zijn geheugen gegrift: ,,Ze zeiden 
letterlijk dat het einde oefening was en dat het waarschijnlijk 
vanuit de longen was uitgezaaid. Hoelang ik nog precies te 
leven had konden ze niet voorspellen, maar wel dat het snel 
zou gaan. Afgaande op de statistieken had ik slechts zes 
maanden tot een jaar.’’

Heel traject 

Het is inmiddels meer dan twee en een half jaar later en  
De Roo is er nog steeds. Om dat te bereiken heeft hij een 
heel traject moeten doorlopen, zo blijkt uit zijn indrukwek
kende verhaal. ,,Uit foto’s, waarop ik had aangedrongen, 
bleek dat het niet was uitgezaaid vanuit de longen. Ver
volgens ben ik doorverwezen naar het Erasmus Medisch 
 Centrum in Rotterdam, waar ik onder behandeling kwam 
van dokter Joachim Aerts. Hij had een gesprek met de 
chirurg en die zag er geen heil in om te opereren, omdat  
de delingsfactor van de kanker (de zogenoemde ki67index, 
red.) te hoog was. Het zou na het weghalen dan binnen  
no time weer terug zijn.’’

De Roo kreeg daarop een chemobehandeling met 
 carboplatine en pemetrexed (Alimta). Toen dit na vier en 
een halve kuur voldoende was aangeslagen werd er op 
19 maart 2021 alsnog overgegaan tot een operatie met 
 HIPEC:  Hypertherme Intraperitoneale Chemotherapie. 
Tijdens de tien uur durende ingreep werd heel het buikvlies 
afgeschraapt en ook de tumorhaarden werden verwijderd.  
Tot slot werd de buikholte gespoeld met verwarmde 
chemo. ,,De chirurg, Eva Madsen, zei dat het alleszins 
was meegevallen. Ze hadden een vol servet aan kanker
materiaal weggehaald, maar ze hadden meer verwacht. 
Dus de  chemotherapie had wel wat gedaan.’’

Om zijn kans op succes verder te vergroten deed De Roo 
mee aan twee experimentele immuuntherapieën van dokter 
Aerts: de MESOPECstudie met dendritische cellen en de 

behandeling met de middelen nivolumab en ipilimumab. 
,,Desondanks bleven mijn bloedwaardes, waaronder de 
hemoglobine (rode bloedcellen, red.) erg laag. Bij toeval viel 
het me op dat mijn ontlasting behoorlijk donker was. Uit 
nader onderzoek bleek dat ik tumoren op de darmen had 
die bloed aan het lekken waren. Februari vorig jaar ben ik 
daaraan geopereerd en in juni nogmaals. Tussendoor heb 
ik behoorlijk wat bloedtransfusies ondergaan.’’

Sinds begin dit jaar krijgt De Roo maandelijks in het Duitse 
Tübingen een op maat gemaakt experimenteel vaccin, 
gebaseerd op de resistente tumor die er tijdens de laatste 
operatie uit is gehaald. ,,Vermoedelijk zijn er kankercellen 
losgekomen die zich weer op microscopisch niveau aan 
het delen zijn. Met dit vaccin kan mijn lichaam ze herken
nen en opruimen. Daarnaast krijg ik nog om de drie weken 
nivolilumab en om de zes weken ipilimumab om het effect 
van de eigen afweercellen te versterken.’’

Zo gezond mogelijk 

Op de laatste twee CTscans was niks meer te zien en  
ook zijn bloedwaardes zijn weer op een nagenoeg normaal 
niveau. Om dat zo te houden doet hij alles wat binnen zijn 
macht ligt: ,,Ik probeer me sterk te houden en zo gezond 
mogelijk te leven. Ik sport elke dag en ik eet veel groente 
en veel minder vlees. Alcohol drink ik bijna niet meer en 
ook slik ik dagelijks ongeveer vijftien supplementen, van 

Peritoneaal mesothelioom, ook wel bekend als mesothelioom van het buikvlies, is een van de  

lastigst te behandelen asbestkankers. Patiënten hebben over het algemeen een slechte prognose: 

in Nederland is de tweejaarsoverleving slechts 20 procent. De strijdbare Dennis de Roo (43) uit het 

Noord-Brabantse Rijsbergen is ruim twee en een half jaar na zijn veronderstelde ‘doodvonnis’ nog 

altijd springlevend en vol hoop: ,,Ik ben fitter dan ooit.’’

“Afgaande op de statistieken had ik 
slechts zes maanden tot een jaar.”

Dennis de Roo in zijn geliefde Rotterdam.  
Afbeelding: archief Dennis de Roo. 



Onno en Kim renden voor de AVN

Kim (27) moest ongeveer halverwege 
de tocht afhaken. ‘De marathon hield 
voor mij na 22 kilometer op’, schrijft ze 
op Facebook. ‘Ik had te veel last van 
mijn hamstringblessure. Tegen beter 
weten gestart, maar helaas met pijn in 
m’n hart de finish niet gehaald…’

Haar renmaatje Onno (29), zoon van 
mesothelioompatiënt Hans Jong
man, kon de immense onderneming 
daarentegen wel afmaken. Ondanks 
een lichte verkoudheid kwam hij ruim 
onder de vijf uur over de finish.  

‘Diep respect!’, aldus Kim, die te 
kennen heeft gegeven op 15 oktober 
de TCS Amsterdam Marathon te lo  
pen om de klus alsnog te klaren. ‘Je 
deed het mega goed. We zijn allemaal 
super trots op je, want je hebt het toch 
maar eventjes gedaan. Ik sta volgend 
jaar 100% zeker weer aan de start en 
ik hoop samen met jou.’

Met hun actie hebben Onno en Kim  
€ 3100,- opgehaald voor onze  vereniging, 
waarvoor we ze uiteraard enorm  
willen bedanken.

Onno Jongman en Kim van  Poucke uit het Zeeuwse  Breskens renden op zaterdag 15 april de 

 Marathon Zeeuws Vlaanderen om geld op te halen voor Asbestslachtoffers Vereniging Nederland.

Rectificatie

Het bestuur van Asbestslachtoffers Vereniging Nederland 
 bestaat op dit moment uit penningmeester Christien 
 Zonruiter, secretaris Romana Jasperse en bestuursleden 
Lies Cijsouw en de onlangs aangesloten Jan Verschoor  
en Lillian Widdershoven (zie voorwoord). 

Verder bestaat het team uit professionals Mark Ceelen 
 (backoffice), Sven Poels (tekstschrijver en sociale  
media), Claudia Ritzen (vormgeving), Rob Schaap  
en Dave Keulen (website).

Onder het voorwoord van de gedrukte versie van de nieuwsbrief van afgelopen februari stonden de 

namen Sjoerd de Vries en Bettina de Graaf. Dit is echter voorbarig gebleken: de twee hebben zich 

uiteindelijk niet bij het bestuur gevoegd. 

Onno en Kim met in het midden Hans 
Jongman. Afbeelding: Facebook.

kurkuma tot kokosnoot en cannabisolie. Daarnaast stap 
ik elke week in een koud bad om mijn immuunsysteem een 
boost te geven en heb ik van mijn moeder een zuurstofflesje 
geleend. Baat het niet, dan schaadt het niet.’’

Hoe gek het in deze context ook klinkt, door alle maatrege
len voelt De Roo zich op het moment kiplekker. ,,Heel stom 
gezegd ben ik fitter dan ooit. Ik doe krachttraining en loop 
tussen de vijf en vijftien kilometer per dag. Vóór de diag
nose rende ik een marathon in vier uur en 55 minuten; nu in 
vier uur en twee minuten. Ik ben aan het vechten, al weet ik 
dat het een erg dun koordje is waarop ik balanceer.’’

Vrij uniek 

De situatie van De Roo, die mogelijk ruim twintig jaar gele
den tijdens zijn bijbaantje in aanraking kwam met asbest, 

is vrij uniek te noemen. ,,Ik krijg inderdaad wel te horen dat 
het niet vaak voorkomt dat je 2,6 jaar later nog rondloopt. 
Hoe het dan komt dat ik zo’n geluk heb? Ik denk omdat ik 
ontzettend eigenwijs ben, een goede arts heb die buiten het 
boekje denkt en vanwege mijn doorzettingsvermogen. Maar 
ik heb dan ook een goede reden om te blijven leven en niet 
op te geven.’’ Hij grinnikt: ,,Een tweeling van negen jaar,  
een zoon van 21 en een bij tijd en wijle hele lieve vrouw.’’

Hoe rooskleurig het loodzware traject voor hem tot nu 
toe ook heeft uitgepakt, de strijdvaardige Rijsbergenaar 
weet dat hij moet blijven balanceren op het dunne koord. 
,,Ik zeg niet dat ik genezen ben, maar ik denk dat mijn 
verhaal wel hoop kan bieden. Ik geloof heilig in delen en 
 vermenigvuldigen, dus laat maar meer mensen hierdoor 
gaan strijden en overleven.’’



Familiehuis Daniel den Hoed tegenover Erasmus MC

Bron: David Drexhage/www.amazingerasmusmc.nl

Met de verhuizing van de patiëntenzorg van de voor
malige Daniel den Hoek Kliniek naar het Kanker Instituut 
in het Erasmus MC kwam het oude Familiehuis ‘op Zuid’ 
te ver van het bed te liggen. Hierdoor moest het Familie
huis, dat nu ruim dertig jaar bestaat, meeverhuizen naar 
het centrum van Rotterdam. Maréchal: ,,Het Familiehuis 
Daniel den Hoed is een zelfstandige stichting, die zonder 
subsidie aangewezen is op de steun van derden. Het oude 
Familiehuis was eigendom van de stichting en ook voor het 
nieuwe logeerhuis ging onze voorkeur uit naar een eigen 
pand. De zoektocht naar een passende locatie dicht bij  
het Erasmus MC liep mooi samen met de ontwikkeling  
van woonwijk Little C aan de Coolhaven.’’ 
 
Uitdagingen 

Het nieuwe en veel grotere Familiehuis was een ambitieus 
project dat uiteraard niet alleen vanuit het eigen vermogen 
van de stichting kon worden gefinancierd. ,,Dankzij veel 
steun en warme betrokkenheid van Stichting  Roparun, 
het Erasmus MC, vele sponsorrelaties, donateurs en 
vrijwilligers konden we dit prachtige pand betrekken. De 
afgelopen jaren, sinds de verhuizing van de kliniek in mei 
2018, waarin het oude Familiehuis op de Groene Hilledijk 
gewoon operationeel bleef, brachten extra uitdagingen 
zoals de afstand tot het ziekenhuis. Hiervoor hadden we 
voor onze gasten gratis vervoer via een pendelbusje met 
vrijwillige chauffeurs geregeld. Het hele verhuisproject 
vergde überhaupt organisatorisch heel veel van onze kleine 
zelfstandige stichting, maar we zijn ontzettend trots en 
dankbaar dat we onze gasten nu zo’n warme, comforta
bele logeerplek dicht bij het ziekenhuis kunnen bieden. Al 
blijf je er natuurlijk het liefst ver vandaan’’, aldus Maréchal.

In het nieuwbouwproject Little C, recht tegenover het 
 Erasmus MC, zijn vijftien gebouwen met woningen en 
kantoren ontwikkeld. Het Familiehuis Daniel den Hoed is 
gevestigd op de bovenste zes etages van het middelste 
woonwerkgebouw The Scott. Door de toekomstige loop
brug over de ’s Gravendijkwal is het Familiehuis vanuit het 
Erasmus MC straks snel en eenvoudig bereikbaar.

Voorzieningen 
De capaciteit van het Familiehuis is ruim verdubbeld: van 
dertien gastenkamers op de oude locatie naar dertig gas
tenkamers en diverse gemeenschappelijke ruimtes in het 
nieuwe huis. Ondanks deze schaal vergroting stond voorop 
dat de zo gewaardeerde huiselijke sfeer voor de gasten be
houden bleef. Op de zesde verdieping, de ingang van het 
nieuwe Familiehuis, bevinden zich een ruim dakterras en de 
gezellige lobby. Deze zijn ook toegankelijk voor patiënten en 
familieleden die er niet logeren, maar die de wachttijd tus
sen onderzoeken en  behandelingen in het ziekenhuis moe
ten overbruggen. Op de zevende etage kunnen gasten hun 
eigen maaltijden  bereiden en nuttigen in een grote gemeen
schappelijke keuken met aangrenzende eetkamer. Tevens 
zijn er geriefelijke woonkamers met verschillende functies 
als een tvhoek, bibliotheek en stilteruimte. De gastenka
mers op de achtste tot en met elfde etage zijn voorzien van 
twee eenpersoonsbedden, een zitje en een badkamer. Alle 
 vertrekken van het huis zijn ruim, licht en strak en door het 
kleur en  materiaalgebruik vooral ook warm en  huiselijk. 
,,De intentie blijft dat het Familiehuis een  comfortabel 
 tijdelijk thuis is waar je als familielid of  poliklinisch patiënt  
in een  emotioneel zware tijd tot jezelf kunt komen.’’ 
 
Vrijwilligers 
Het Familiehuis wordt gerund door een klein betaald 
 management en een grote groep vrijwilligers. Maréchal: 
,,Een groter huis betekent natuurlijk ook dat je veel meer 
vrijwilligers nodig hebt. Met oproepen op sociale media, in 
lokale kranten en met radio en tvspotjes van onze ambas
sadeur Sander de Kramer is het gelukt om zo’n vijftig extra 
mensen te werven. We hebben nu een team van circa 
honderd vrijwilligers beschikbaar om onze gasten 365 da
gen per jaar tot steun te zijn. Het is een mooie  gemêleerde 
groep van enthousiaste vrijwilligers, met ieder zijn of haar  
eigen redenen om zich in te zetten voor het  Familiehuis. De 
grote gemene deler is dat men op zoek is naar zingeving.’’  
 
Voor iedereen 
De logeerfunctie is primair bedoeld voor oncologische 
patiënten, en hun naasten, die behandeld worden in het 
Erasmus MC Kanker Instituut. Op de afdeling wordt men 

Rachel Maréchal, directeur van het Familiehuis Daniel den Hoed, ontving twee jaar geleden samen 

met haar team de eerste logeergasten op de nieuwe locatie tegenover het Erasmus Medisch Centrum 

(MC). Een bijzondere mijlpaal na jaren geduld, hard werken en onmisbare steun van velen. ,,We zijn 

blij dat we eindelijk weer op loopafstand van het ziekenhuis zitten. Dat maakt echt alles makkelijker; 

zowel voor patiënt en familie, als voor ons.’’
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geïnformeerd over het bestaan en de mogelijk
heden van het logeerhuis. Via de website van 
het Familiehuis of telefonisch (010704 11 05) 
kan rechtstreeks een kameraanvraag ingediend 
worden. Gasten verblijven er variërend van één 
nacht tot soms enkele maanden, waarvoor 
ze een eigen bijdrage van slechts 25 euro per 
kamer per nacht betalen. Maréchal: ,,De wer
kelijke kosten zijn natuurlijk vele malen hoger en 
het verschil moet worden bekostigd met behulp 
van gulle donateurs. We vinden het belangrijk 
dat een verblijf mogelijk is voor iedereen die  
het nodig heeft en daar blijven we ons hard 
voor maken.’’

Opening 
Vanzelfsprekend is corona ook van invloed 
geweest op de werkzaamheden en de gehele 
planning in aanloop naar de ingebruikname. 
Met een vertraging van enkele maanden 
 konden de eerste gasten hun intrek nemen.  
De feestelijke officiële opening volgde na de 
zomer. Maréchal: ,,We zijn blij dat we eindelijk 
weer op loopafstand van het ziekenhuis zitten. 
Dat maakt echt alles makkelijker; zowel voor 
patiënt en familie, als voor ons.’’

Voor meer informatie en/of het aanvragen van  
een kamer, ga naar www.familiehuis.nl.

Asbestslachtoffer Harry 
de Winter overleden
Jaarlijks worden zo’n 600 mensen 
 gediagnostiseerd met een asbestziekte; met 
zulke aantallen is het niet verwonderlijk dat 
het noodlot ook een bekende Nederlander 
kan treffen. Harry de Winter, oprichter van 
productie maatschappij IDTV en onder meer 

bekend van het muzikale praatprogramma 
Wintertijd, maakte begin vorig jaar bekend aan 
 mesothelioom te lijden. ,,Dan houdt alles even 
op’’, zei hij destijds bij tvtalkshow Jinek. ,,Nu 
leef ik van vier weken tot vier weken.’’

Op 7 maart jongstleden is De Winter  
overleden aan de gevolgen van zijn ziekte.  
Hij werd 73 jaar.

Regeling Tegemoetkoming  
Stoffengerelateerde  
 Beroepsziekten

Bent u ziek geworden doordat u  

tijdens uw werk in aanraking bent 

geweest met gevaarlijke stoffen? Dan 

kunt u misschien een eenmalige finan-

ciële tegemoetkoming van maximaal 

€ 22.839,- netto krijgen. Dit is mogelijk 

op grond van de regeling Tegemoetko-

ming Stoffengerelateerde Beroepsziek-

ten (TSB), ingesteld door de overheid.

Deze regeling is ingegaan op 1 januari 2023  
en geldt voor de volgende ziekten: 
• Longkanker door asbest 
• Allergisch beroepsastma  
• Chronic solventinduced encephalopathy 
(CSE, schildersziekte)

Wat  kunt u doen? 
Ga naar de website van het Instituut 
 Slachtoffers Beroepsziekten door Gevaarlijke 

stoffen (ISBG), daar vindt u informatie en een 
paar vragen. Door die vragen te beantwoorden 
met ‘Ja’ of ‘Nee’ weet u direct of het zinvol  
kan zijn om u aan te melden.

De procedure 
Als uit uw antwoorden op de vragen blijkt dat 
het zinvol is om u aan te melden, kunt u dat 
direct doen via de website. Na uw aanmelding 
neemt ISBG contact met u op om u te  vertellen 
wat er bij de  aanvraagprocedure komt kijken. 
Besluit u tijdens dit telefoon gesprek om 
uw aanvraag door te zetten, dan wordt de 
 procedure in gang gezet.

Meer weten? 
Op veel vragen vindt u antwoord op de 
 website. Mocht u meer willen weten, of heeft  
u hulp nodig met het aanmelden, dan kunt u 
het ISBG bellen. Het telefoonnummer vindt  
u ook op de website. 
 
Voor meer informatie en  
aanmelding: www.isbg.nl. 
Bron: ISBG

https://asbestslachtoffer.nl/
https://isbg.nl/
https://www.familiehuis.nl/

